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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Irene Lindström. Protokollet justeras elektroniskt och underteck-

nas vid nästa sammanträde den 18/11 2015 

 

§5 

Besök av anhörigkonsulent Marie Swärd. 

Marie har arbetat inom förvaltningen sedan maj i år. Hittills har 

hennes arbete huvudsakligen bestått av att nå ut till anhöriga i 

området och informera om att hon finns. Hon har besökt mötes-

platser och föreningar och informerat om de insatser som kan 

erbjudas. 

Anhörigstödet kan bestå av enskilda samtal, vägledning, inform-

ation, skapande av anhöriggrupper, föreläsningar, friskvårdsakti-

viteter och individuellt anpassat stöd. 

 

§6 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 

 

Flyktingfrågan upptar f.n. mycket av förvaltningens ar-

bete.  Ett stort antal flyktingar har kommit till Stockholm 

sista tiden och även många ensamkommande barn. Soci-

altjänstförvaltningen har det övergripande ansvaret för att 

ta emot flyktingarna men alla stadsdelsförvaltningar för-

väntas arbeta med att hitta lämpliga boenden. I Rinkeby-

Kista har många flyktingar haft möjlighet att bo hos släk-

tingar eller andra närstående.  
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Omflyttningen av de boende i Rinkeby vård- och om-

sorgsboende fortsätter. Alla boende har ännu inte valt vart 

de vill flytta. F.n. finns det 17 personer som fortfarande 

inte valt vart de vill flytta. De personer som inte aktivt 

väljer ett annat boende kommer att få plats i Axelsberg. 

Personalavdelningen håller på att göra en kartläggning 

över lediga tjänster inom förvaltningen för att se om det 

finns arbeten som passar att kunna erbjudas en del av 

vårdpersonalen i Rinkeby. 

Gunilla kommer vid varje pensionärsråd att ge en läges-

rapport av omflyttningen.  

Polisen gör f.n. en stor satsning för att komma till rätta 

med kriminalitet och narkotikaförsäljning inom förvalt-

ningsområdet. 

 

b. Statistikuppgifter och lediga platser inom äldreomsorgens 

boendeformer i Rinkeby-Kista.  

Ingen statistik fanns tillgänglig. 

 

§7 

Ärenden till nästa nämndsammanträde, reflektioner 

 

- Matglädje för Stockholms barn och äldre. Motion med 

förslag om att kommunfullmäktige fattar beslut om en 

måltidstrategi för stadens förskolor, skolor och äldre-

omsorg. Förvaltningen bedömer att strategier redan finns 

för att säkerställa goda och näringsriktiga måltider för 

barn och äldre i förvaltningens verksamheter. 

- Skillnadernas Stockholm. Kommissionen för ett socialt 

hållbart Stockholm har kommit med en rapport som visar 

att det finns stora skillnader i livsvillkor för människor i 

de olika delarna av Stockholm. Skillnaderna märks både 

vad hälsa, ekonomi, boende och upplevelse av trygghet.  

Rådet vill påpeka att de äldres situation i Stockholm bely-

ses alldeles för lite i rapporten. I princip inte alls. 

 

§8 

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Hossein som arbetar på uppdrag av arbetsförmedlingen på mö-

tesplatsen Rinkeby är tillbaka i arbete men väntar på en operation 

och det är oklart vad som händer efter det. Om han skulle bli 

långvarigt sjukskriven finns möjlighet att kunna rekrytera en ny 

person via arbetsförmedlingen. Även mötesplatsen i Husby har 

anmält till Hossein Ahmadian att de är intresserade att få en per-

son med lönebidrag som kan hjälpa till på mötesplatsen där. 

  



 Protokoll 

Sida 4 (5)  

 

 
 

 

 

 

I Husby har det varit mycket problem med flyttningen till den 

nya lokalen, både med flytt av möbler och andra inventarier samt 

att det är en hel del som inte varit iordningställt i lokalen. 

Gymmet med alla apparater är flyttade till den kurdiska förening-

ens lokaler och kan nyttjas på förmiddagarna. Den kurdiska före-

ningens egna aktiviteter pågår mellan 15.00-21.00 så fram till 

dess står lokalerna outnyttjade. Samarbetet med föreningen har 

fungerat bra. 

 

Inflyttning till lokalen i Akalla skulle ha skett i veckan men det 

visade sig att det finns inget iordningsställt kök i lokalen. Köket 

är utrivet och skulle ha varit nyrenoverat inför flytten men något 

har gått fel mellan Micasa och entreprenören. Så förmodligen går 

det inte att använda lokalen på länge än.  

 

§9 

Övriga frågor 

Sievert rapporterar från polisens seniorråd. Rådet träffas 2-3 

gånger per år. Polisen berättade att stöld i lägenheter utan synligt 

inbrott har ökat markant speciellt bland äldre. Personer lurar sig 

in i bostäder genom att påstå olika saker. Polisen håller på och tar 

fram instruktionsfilmer för vad man ska tänka på när det gäller 

säkerhet både i hemmet och ute som vid uttag av pengar från 

automater. Filmerna kommer att distribueras i januari. 

Gunilla föreslår att förvaltningen bjuder in polisen för att infor-

mera äldre och även visa filmerna exempelvis i Husby Träff. 

Filmerna kommer även att läggas ut på PRO:s hemsida. 

Det finns möjlighet att köpa spray för DNA-märkning av före-

mål. Sprayen kostar 900 kronor och räcker till för att märka 300 

objekt. 

Rådet undrar om det hänt något angående förslaget att införa 

ramtider inom hemtjänsten som en försöksverksamhet i vissa 

stadsdelsområden från 2017. Gunilla svarar att f.n. har inget nytt 

tillkommit i frågan. 

Yvonne undrar om det skulle vara möjligt att förvaltningen inför-

skaffar hjärtstartare till de öppna mötesplatserna. Gunilla svarar 

att förvaltningen gjort den bedömningen att utrusta de lokaler där 

det rör sig en stor mängd människor som på receptionen i för-

valtningshuset med hjärtstartare. Andra lokaler som förskolorna 

exempelvis har inga hjärtstartare och det är inte heller aktuellt att 

skaffa sådana till mötesplatserna. Föreningarna själva har givetvis 

möjlighet att köpa in hjärtstartare om det prioriteras. 

Yvonne tar också upp problemet med alla duvor som finns i om-

rådena framförallt vid Rinkeby Torg. Där ligger frukt och grönt 

ute till försäljning och flera restauranger finns med uteservering. 
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Duvorna utgör en smittrisk bl.a för salmonella. Något bör göras 

för att minska beståndet. 

Kerstin Illervik undrar varför det inte finns någon restaurang i 

anslutning till Kista servicehus. Flera av de äldre skulle uppskatta 

att kunna äta en bit mat och dricka lite vin utan att behöva för-

flytta sig från huset. Gunilla vill minnas att frågan varit uppe tidi-

gare i något sammanhang och att det fanns en orsak till att restau-

rangen på servicehuset som tidigare fanns lades ner. Förvaltning-

en kollar upp detta och återkommer. 

Möjligheten att äta lunch i skolorna för pensionärer i området har 

kommit igång i Husby och priset är 45 kr för en pensionärslunch. 

I Kista och Akalla har det varit trögare och informationen om att 

det ska vara möjligt för pensionärer att äta på skolorna verkar inte 

ha gått fram från skolledningen till berörd personal. Gunilla 

kommer att träffa skolchefen samma dag i annat ärende och pas-

sar då på att påminna om det här. 

Ett SPF-seminarium om att underlätta för äldre att kunna bo kvar 

hemma längre bl.a. genom att installera hissar i hus som saknar 

det äger rum 4/11 på Storgatan 5 i Stockholm. Irene och Kerstin 

Illervik kommer att gå på seminariet. 

 

De båda råden träffar nämnden kl. 16:30 före deras sammanträde 

den 29 oktober. Frågor från båda råden har inkommit och sam-

manställts. 

 

 

§10 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 18 november 2015 

kl. 10:00 på Skansen. Dagen börjar med att en guide berättar om 

hur det var att vara äldre i Sverige förr. Efter det intas lunch och 

sedan kommer rådet att ha sammanträde i lokal på Skansen.  

Rådet samlas kl. 10:00 utanför grindarna vid Skansen. 

 

§11 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


